
Nagy György nyílt levele a koronglövőkhöz 

 

Kedves Koronglövők! 

 

Nagy örömömre szolgált, hogy vendégként részt vehettem Dr Visnyei Balázs szakágvezető által 

szervezett rendezvényen december 15.-én. Külön örülök annak, hogy nagyszámú résztvevő jelent meg 

és aktívan vett részt. 

Sajnos akik azért jöttek, mert versenyzőiknek vagy klubjuknak szerettek volna lőszert, rottét 

vagy egyéb támogatást szerezni, rossz helyen jártak. 

A rendezvény célja inkább az volt, hogy ki mit tud és szeretne hozzátenni a Magyarországon 

szép hagyományokkal rendelkező, de az utóbbi években visszafejlődő, koronglövészethez. Ki hogyan 

fogja segíteni a koronglövészet fejlődését. Milyen módon próbáljuk a hagyományokat újraéleszteni és 

a sportágat minél közkedveltebbé tenni elsősorban a fiatalok körében. Ebben kérem a segítségeteket, 

támogatásotokat. 

Öröm látni, hogy valami elkezdődött és fontosnak tartom, hogy senki sem a múlt sérelmeit, 

vitáit helyezze előtérbe. Közös érdekünk, hogy visszaemeljük a koronglövészetet a másik két olimpiai 

szakág mellé egy szintre. 

A koronglövészetben is, mint a puska és pisztoly szakágban, azokat a versenyzőket tudjuk 

támogatni, akik a világ elitjében vannak. Az odáig vezető út nagyon nehéz és sok áldozattal jár. Minél 

több fiatal koronglövő veszi kézbe a fegyvert annál nagyobb az esélye annak, hogy Igaly Diána szintű 

világklasszisok nőjenek fel. Kérlek benneteket, hogy ezen cél elérésének érdekében fogjunk össze és 

építsük újjá a Magyar Koronglövészetet. 

 

Üdvözlettel: 

 

 

 

                                                                    Nagy György 


